
Protokół 
z X sesji Rady Gminy Pawłowice 

przeprowadzonej w dniu 28 sierpnia 2015 r. 

Dziesiąta sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w sali narad Urzędu Gminy, 
uczestniczyli w niej radni, Wójt Franciszek Dziendziel, kierownicy referatów i jednostek 
organizacyjnych Urzędu Gminy, sołtysi, Komendant Komisariatu Policji w Pawłowicach, 
zainteresowani tematyką sesji mieszkańcy. 

Ad. 1. 
Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Szymura, witając wszystkich 
zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocnosc obrad 
na sali było obecnych 11 radnych. Nieobecni radni: Herman Damian , Pietrek Bogusława, 
Pisarek Aureliusz, Tekla Krzysztof. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 
do protokołu. Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Ad.2 
Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad, jaki radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem o sesji oraz był podany do publicznej wiadomości • 

.-... 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności; 
2. Przedstawienie porządku obrad; 
3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Pawłowice z dnia 23.06.2015 r.; 
4. Przedstawienie wykazu pism skierowanych do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym; 

6. Informacja o pracach komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
7. Interpelacje radnych; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015 -

2025; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/9/2014 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2015 rok; 
10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu 

na realizację zadania „ Przebudowa ul. Pszczyńskiej w Warszowicach - etap II"; 
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/58/2015 Rady Gminy Pawłowice 

z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Śląskiemu; 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części sołectwa Warszowice; 

13. Projekt uchwały w sprawie włączenia Publicznego Gimnazjum nr 2 w Pawłowicach 

do Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Pawłowicach; 
14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/52/2015 Rady Gminy Pawłowice z dnia 

24.03.2015 r. w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów 
wyboru ofert na zapewnienie dzieciom zamieszkałym na terenie gminy Pawłowice 

możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego w niepublicznym przedszkolu 
w gminie Pawłowice; 

15. Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 
o kandydatach na ławników; 

16. Wolne głosy i wnioski; 
17. Zakończenie obrad. 

Ad.3 
Przewodniczący poinformował, że protokół z IX sesji Rady Gminy, która odbyła 
się 23.06.2015 r., był wyłożony do wglądu w biurze Rady Gminy, umieszczony na portalu 
radnych oraz na sali obrad przed sesją. Nikt z radnych nie wniósł uwag, ani poprawek 
do protokołu, w związku z czym, Przewodniczący zawnioskował o przyjęcie jego treści bez 
czytania na sesji. Protokół został jednogłośnie przyjęty - 11 głosami za. 
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Ad.4 
Następnie Przewodniczący przedstawił wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy 
w okresie międzysesyjnym informując, że z treścią pism można zapoznać się w biurze Rady. 
Wykaz stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad.S 
Informację o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Wójt Franciszek Dziendziel. Omówił sprawy: 
- organizacji komunikacji lokalnej w związku z budową obwodnicy, 
- dodatkowej linii autobusowej i związanej z tym budową zatok autobusowych, 
- sporządzenia informacji o realizacji budżetu w I półroczu 2015 r. Przedstawił zebranym jak 
przebiega spłata należności oraz jakie są prowadzone oszczędności. Mamy jeszcze 16 mln zł. 
długu, w tym. 13 mln zł. jest w obligacjach i 3 mln zł. kredytu w BS Pawłowice. Kredyt w BS 
w Jastrzębiu - Zdroju w kwocie 4 mln zł. został spłacony. Zwrócił uwagę, że jeszcze są 
do zapłacenia nowe inwestycje, wydatki bieżące są płacone na bieżąco. 
Imprezy gminne takie jak dożynki, święto niepodległości, sylwester będą realizowane ale 
oszczędnie. 

Następnie przedstawił informacje o działalności poszczególnych referatów i jednostek 
organizacyjnych w okresie międzysesyjnym: 
- Referat Organizacyjny i Informatyki, 

,-.. - Referat Księgowości i Budżetu, 
- Referat Podatków i Opłat, 
- Referat Infrastruktury Komunalnej, 
- Referat Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia, 
- Referat Inwestycji, 
- Referat Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Referat Spraw Obywatelskich, 
- Referat Promocji i Integracji Europejskiej, 
- Gminny Zakład Wodociągów i Kanalizacji, 
- Gminny Zespół Oświaty, 
- Gminny Zespół Komunalny, 
- Gminny Ośrodek Sportu, 
- Ośrodek Pomocy Społecznej, 
- Gminny Ośrodek Kultury, 
- Gminna Biblioteka Publiczna. 
Informacje stanowią zał. nr 4 do protokołu. 

Ad.6 
Informację o pracach komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym przedstawił 

.,...-..,_ Przewodniczący A. Szymura. Informacja stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad.7 
Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie zgłoszono interpelacji. 

Ad.8 
Skarbnik Gminy Agnieszka Kempny przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015 - 2025. Poinformowała, że proponuje się 
zmienić Wieloletnią Prognozę Finansową w celu dostosowania do zmienionej uchwały w sprawie 
budżetu Gminy Pawłowice na 2015 rok oraz zaktualizowania danych w zakresie przedsięwzięć 
wieloletnich. I tak: 
W załączniku nr 1 „ Wieloletnia prognoza Finansowa Gminy Pawłowice na lata 2015-2025 wraz 
z prognozą długu na lata 2015-2025" wprowadza się wartości liczbowe wynikające 
z projektu uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie przygotowanej na obecną sesję 
oraz z zarządzeń Wójta Gminy 
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W załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do WPF" zmienia się: 
- poz.1.3 w wydatkach majątkowych: 

- zadanie -„Budowa ciągu pieszo-rowerowego w ciągu DW 933 ul. Świerczewskiego " 
zmniejszyć łączne nakłady finansowe, limit zobowiązań oraz limit wydatków w 2015 r. 
o kwotę 275 000,00 zł, 
- zadanie - „Przebudowa ul. Grzybowej w Pawłowicach " - zmniejszyć łączne nakłady 
finansowe o kwotę 300 000,00 zł, 
- zadanie - „ Przebudowa ul. Pszczyńskiej w Warszowicach" - wprowadzić zadanie do WPF 
na lata 2015-2016, ustalić łączne nakłady finansowe, limit wydatków w roku 2016 i limit 
zobowiązań na kwotę 1 125 000,00 zł, 
- poz. 1.3.1.1 w wydatkach bieżących: Miejscowe plany zagospodarowania 
przestrzennego - wydłuża się termin realizacji do roku 2016 i zwiększa się limit wydatków 
o kwotę 15 000,00 zł. 

Powyższe zmiany były omówione przez Komisje Rady i uzyskały pozytywną opinię. 
Uchwała nr X/83/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2015 - 2025 została przyjęta 10 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. 
Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad.9 
W tym punkcie Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy na rok 2015: 
- przeniesienie środków między działami - kwota 275 000,00 zł. - z zadania „budowa ciągu 
pieszo-rowerowego ul. Świerczewskiego" z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne - budowa 
oświetlenia ulicznego do końca ul. Świerczewskiego Pawłowice; 
- zwiększenie środków na zadaniu - „Budowa zajezdni Pawłowice" o kwotę 180 000,00 zł. 
i utworzenie nowego zadania: przebudowa ul. Reja w Golasowicach i ul. Mickiewicza 
w Pawłowicach - na to zadanie przeznacza się kwotę 120 OOO zł. a środki pochodzą 
z zakończonego zadania - „Przebudowa ul. Grzybowej Pawłowice" - 200 000,00 zł.; 
- wprowadzenie dochodów z przekazanych darowizn na rzecz imprezy - Bieg Pawłowicki 
po stronie dochodów i wydatków - kwota 5 400,00 zł.; 
- zwiększenie subwencji oświatowej o kwotę 80 000,00 zł. z przeznaczeniem na zakupy 
inwestycyjne dla szkół; 
- zmianę planu finansowego GZWiK na 2015 rok w związku ze zwiększonymi przychodami 
własnymi w tym zakładzie, z ugody pozasądowej z KWK Pniówek - kwota 162 000,00 zł. 
z przeznaczeniem na zadania inwestycyjne. 
Uchwała nr X/84/2015 w sprawie zmiany uchwały Nr III/9/2014 Rady Gminy 
Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2015 rok została 
przyjęta jednogłośnie - 11 głosami za i stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 10 
Kolejny projekt uchwały dotyczył udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu, 
a przedstawił go Tomasz Szatkowski z Ref. Inwestycji. 
Poinformował, że w związku z możliwością złożenia przez Powiat Pszczyński wniosku 
do Wojewody Śląskiego w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 
drogowej na lata 2016-2020" zachodzi konieczność udzielenia przez Gminę Pawłowice pomocy 
finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na przebudowę ul. Pszczyńskiej w Warszowicach jako 
etapu II, oraz na remont nawierzchni ul. Wyzwolenia w Pawłowicach na odcinku od granicy 
z sołectwem Mizerów w kierunku centrum Pawłowic na długości ok. 1,6 km. Temat był 

omawiany na posiedzeniu Komisji, do projektu nie wniesiono żadnych zmian. 
Uchwała nr X/85/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Pszczyńskiemu na realizację zadania „ Przebudowa ul. Pszczyńskiej w Warszowicach 
- etap II" została przyjęta przez radnych jednogłośnie 11 głosami za. Uchwała 
stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 11 
Następnie T. Szatkowski przedstawił kolejny projekt uchwały informując, że w związku 
z rozstrzygnięciem procedury przetargowej i podpisaniem umowy z wykonawcą budowy ścieżki 
pieszo - rowerowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 933 w Pawłowicach - etap I wraz 
z oświetleniem, zmniejsza się wysokość udzielonej Województwu Śląskiemu pomocy 
fina!1sowej, a pozostałe środki przeznacza się na budowę oświetlenia na dalszym odcinku 
ul. Swierczewskiego w Pawłowicach. 

3 



Uchwała nr X/86/2015 w sprawie zmiany Uchwały nr VII/58/2015 Rady Gminy 
Pawłowice z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Śląskiemu - została podjęta jednogłośnie 11 głosami za. Uchwała 
stanowi zał. 9 do protokołu. 

Ad. 12 
Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części sołectwa Warszowice a przedstawiony został przez Kierownika 
Ref. GPGM Tyberiusza Zawadzkiego. 
Przedmiotowy miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obejmuje obszar 5,8 ha 
i został przyjęty Uchwałą Rady Gminy Pawłowice Nr XVII/198/2012 z dnia 24.04.2012 r. 
Proponowana zmiana dotyczy tylko części tekstowej planu w zakresie ustaleń dot. kąta 
nachylenia dachów oraz miejsc parkingowych w związku z planowaną budową inwestycji przez 
inwestora - właściciela terenu, w związku z zamiarem budowy hali magazynowej. Zakłada się , 
że w ciągu pół roku plan będzie przygotowany do uchwalenia. 
Uchwała nr X/87 /2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Warszowice 
w gmm1e Pawłowice obejmującego działki przy ul. Cieszyńskiej 
o nr: 4106/87,4107 /87, 4108/87, 4110/87.została przyjęta jednogłośnie 11 głosami 
za. Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. 13 
Kolejny temat dotyczył włączenia Publicznego Gimnazjum nr 2 w Pawłowicach do Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Pawłowicach. 
Dyrektor GZO Jan Figura poinformował, że na podstawie art. 62 ustawy o Systemie Oświaty 
Rada Gminy może włączyć do istniejącego zespołu szkołę będącą dotychczas jednostką 
samodzielną. Z dniem 1 września 2015 r. Publiczne Gimnazjum nr 2 w Pawłowicach zostaje 
włączone do Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Pawłowicach. Pracownicy 
Publicznego Gimnazjum nr 2 stają się pracownikami Zespołu Szkół , majątek Publicznego 
Gimnazjum nr 2 staje się w całości majątkiem Zespołu Szkół, wszystkie należności 
i zobowiązania Publicznego Gimnazjum nr 2 przechodzą w zobowiązania Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Pawłowicach. 
W dyskusji głos zabrał Zbigniew Dusza stwierdzając, iż ma nadzieję, że jest to najlepsza 
alternatywa, że decydują względy ekonomiczne i demograficzne, ma nadzieję, że posłużą 
dzieciom i lepszemu wykorzystaniu bazy, dla dobra dzieci, że to nie jest „ eksperyment". 
Dodał, że rodzice są zaskoczeni, że jest to przygotowywane. 
Wójt odpowiedział, że szkoła nie jest likwidowana, szkoła pozostaje a zmienia się tylko 
struktura organizacyjna, następuje zmiana zarzadzania. Publiczne Gimnazjum nr 2 pozostaje 
bez zmian. Po tym przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

,-., Uchwała nr X/88/2015 w sprawie włączenia Publicznego Gimnazjum nr 2 
w Pawłowicach do Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła Il 
w Pawłowicach została podjęta 9 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. 14 
Następnie Dyrektor J. Figura przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr VI/52/2015 Rady gminy Pawłowice z dnia 24.03.2015 r. w sprawie określenia regulaminu 
otwartego konkursu ofert oraz kryteriów wyboru ofert na zapewnienie dzieciom zamieszkałym 
na terenie gminy Pawłowice możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego 
w niepublicznym przedszkolu w gminie Pawłowice. 
Poinformował, że zgodnie z ustawą podmioty do prowadzenia przedszkoli niepublicznych 
wybrane w drodze konkursu ofert mogą otrzymywać dotację z budżetu gminy w wysokości 1 
100 % wydatków, podobnie jak w przedszkolach publicznych. Regulamin takiego konkursu 
uchwaliła rada gminy w marcu br. , ale z uchwały należy wykreślić zapisy dot. ograniczania 
podmiotów uprawniających do przystąpienia do konkursu oraz zapisy dot. ograniczania 
dofinansowania tylko do dzieci z terenu gminy. W związku z tym proponuje się w załączniku 
do uchwały wykreślić : w § 3 ust. 2 i 3 tj. Nie wniesiono uwag do przedstawionego 
uzasadnienia. 

4 



Uchwała Nr X/89/2015 w sprawie zmiany uchwały nr Vl/52/2015 Rady Gminy 
Pawłowice z dnia 24.03.2015 r. w sprawie określenia regulaminu otwartego 
konkursu ofert oraz kryteriów wyboru ofert na zapewnienie dzieciom zamieszkałym 
na terenie gminy Pawłowice możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego 
w niepublicznym przedszkolu w gminie Pawłowice została podjęta jednogłośnie 

11 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 
o kandydatach na ławników przedstawiła Sekretarz Joanna Śmieja. 
Poinformowała, że w październiku radni będą wybierać ławników.- 3 ławników do Sądu 
Okręgowego oraz 8 ławników do Sądu Rejonowego. Do końca czerwca zgłosiło się 
6 kandydatów, w tym do Sądu Okręgowego 2 i do Sądu Rejonowego 4 kandydatów. Zgodnie 
z procedura dane kandydatów należy wysłać do Komendanta Wojewódzkiego Policji 

o kandydatach, tam kandydatury będą sprawdzone. By wystąpić o opinię wymagana jest 
uchwała Rady, która była omawiana była na posiedzeniu Komisji, do projektu uchwały nie 
wniesiono zmian. 
Uchwała nr X/90/2015 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 
Policji informacji o kandydatach na ławników została podjęta jednogłośnie -
11 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. 16. 
W wolnych głosach i wnioskach poruszono następujące sprawy: 

1) Przewodniczący Rady A. Szymura 
- przekazał zebranym informację o bardzo złej sytuacji w Jastrzębskiej Spółce Węglowej 
S.A. i należy się liczyć z decyzją o upadłości Spółki. 
- poinformował o „Biegu pawłowickim" w dniu 30 sierpnia - zbiórka radnych 
o godz. 13.30. 
- poinformował o dalszych uroczystościach tj. o obchodach 25 - lecia samorządu 
oraz o dożynkach gminnych, na które trzeba wystawić; 
- zwrócił się do radnych o sporządzenie korekt do oświadczeń majątkowych; 

2) Wójt Franciszek Dziendziel 
- również nawiązał do : „Biegu pawłowickiego" i poinformował o atrakcjach Biegu, 
uroczystości 25 - lecia samorządu, dożynek gminnych; 
- poinformował o działaniach w sprawie przebudowy skrzyżowanie DK 81 z DW 933 -
inwestycja prowadzona jest przez Marszalka wspólnie z Generalną Dyrekcją Dróg 
Krajowych i Autostrad. Staramy się o utrzymania przejazdu przez skrzyżowanie ale 
starania te jak na razie nie przyniosły efektu - działań nie kończymy. Droga 
wojewódzka DW 933 administrowana jest przez Powiat i z Powiatem była wcześniej 

~ uzgadniana organizacja ruchu, radni powiatowi winni się w sprawę włączyć. Udało się 
utrzymać przewiązki na Dębinie do czasu wybudowania przez GDDPiA drogi 
gospodarczej, z naszych pieniędzy udało się poprawić ul. Myśliwską. Dalej wyjaśniał 
sprawę połączenia ul. Strumieńskiej z naszą drogą i komunikacji lokalnej pomiędzy 
Pawłowicami a Gminą Strumień. 
Prowadzone są dalsze rozmowy dotyczące również Warszowic, oblachowania, 
przeniesienia świateł, zjazdów do JAS-FBG. Wójt dodał, że Prezes JAS FBG prowadzi 
niezależne rozmowy na temat organizacji ruchu; 
- w sprawie komunikacji lokalnej poinformował, że Gmina zwróciła się do Gminy Suszec 
o partycypację w kosztach przejazdu busików przez Borki, Mizerów, za co ponosimy 
koszty, jednak gmina Suszec nie chce w tych kosztach partycypować. W związku z tym 
nasze busiki będą przejeżdżać przez ten teren z zamkniętymi drzwiami. 
- w sprawie dalszego funkcjonowania MZK poinformował, że Miasto Jastrzębie - Zdrój 
podtrzymuje uchwałę o wystąpieniu ze Związku. Gmina Pawłowice i Miasto Żory 
pozostają w Związku, ale czynione są kroki do jego rozwiązania, wówczas Jastrzębie 
zostanie bez komunikacji. Przestaniemy również dopłacać do przewozów od strony 
Jastrzębia w kierunku kopalni. Przygotowujemy się do sprzedaży Przedsiębiorstwa 
Komunikacji Miejskiej, by pokryć koszty MZK w zakresie poczynionych inwestycji. 
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Dodał, że gminy są zainteresowane przywróceniem ruchu kolejowego do Katowic, 
prowadzone są w tym temacie rozmowy pomiędzy gminami. 

3) Radny A. Szaweł 
- zawnioskował o dodatkową promocję basenu i zwiększenie atrakcji - Dyrektor GOS 
B. Wróbel odpowiedziała, że basen jest promowany: dla rodzeństw, dla rodzin, 
są promocje cenowe na różne okoliczności, z basenu korzysta bardzo wiele grup 
zorganizowanych, wszystkie tory są zarezerwowane; 

4) Radny P. Drobek 
- zabrał głos w sprawie szkoły mistrzostwa sportowego, stwierdzając, że udzielona 
na posiedzeniu Komisji odpowiedź nie zadowoliła go. Do powstania szkoły wszystko było 
przygotowane, na dobrej drodze, były przygotowane sale, wyliczone subwencje 
na ucznia, nabór. Ubolewa, że sprawa przeciąga się w czasie, gdyż dzieci odejdą do 
innych miejscowości 
Wójt wyjaśnił, że czynione były wszystkie starania aby szkoła powstała, odbyły się 
spotkania z rodzicami, klubami, dyrektorami zainteresowanych szkół. O tym, że szkoła 
w tym momencie nie powstała zadecydowała ilość zapisanych osób. Nadal liczy, 
że szkoła powstanie Został rozpisany konkurs na projektowanie rozbudowy istniejącej 
szkoły. Na bazie sal, które powstały w GOS oraz istniejących obiektów sportowych w 
GOS szkoła mistrzostwa sportowego powstanie. Dalej wyjaśnił, że zgodnie z informacją 
Kuratorium Oświaty i innych, szkoła mistrzostwa sportowego nie może powstać na bazie 
istniejącej szkoły, gdyż w takim przypadku nie jest możliwe finansowanie - tu podał 
przykład z Miasta Żory i innych. Nie może to być zespół lub włączenie do szkoły 
istniejącej - stad zahamowanie sprawy. W obecnych warunkach nawet klasy sportowej 
nie udało się utworzyć. Nie jest to wina radnych, Wójta czy dyrekcji GZO - musi być 
odpowiednia liczba chętnych, organizator i uchwała Rady. O tym, co jest wymagane 
wiedzą radni, sołtysi, rodzice. Wyjaśnienie całej sprawy może być w Racjach Gminnych. 
Przewodniczący Rady - powiedział, że również uczestniczył w rozmowach, wszystko się 
skończyło na etapie organizacyjnym, pojawiły się problemy formalno - prawne. Były 
przewidywania że szkoła powstanie na bazie klubu GKS Pniówek z dyscypliną „"piłki 
nożnej". Miało to być ciekawe i popularne, ale okazało się inaczej. Rodzice 
deklarowali się, miała być liczba 16 uczniów ale zainteresowanych ostatecznie było 14 -

to było na mimimum. Partycypacja Klubu GKS w kosztach była dla Klubu nowością, 
a wszyscy wiemy jakie ma problemy. Wola powstania szkoły była ze strony wszystkich, 
ale nie jesteśmy w stanie zorganizować jej teraz. Można połączyć się z Klubem 
Aquatica, który również chce się do inicjatywy przyłączyć, przygotować bazę i odtworzyć 
temat od przyszłego roku. 
Radny Z. Dusza - spytał, co zaskoczyło w działaniach, czy brak czasu, było na to 4 lata. 
J. Figura - gdybyśmy utworzyli szkołę czy klasę sportową 3-4 lata temu to obecnie 
zwracalibyśmy pieniądze. Obecnie mamy pisemną wykładnię prawa w zakresie 
tworzenia szkoły mistrzostwa sportowego. W sprawie terminu wyjaśnił, że faktyczne 
działania tworzenia szkoły rozpoczęły się w lutym bieżącego roku, obecnie wiemy jak 
dalej działać. 
Na zakończenie dyskusji Wójt zwrócił się do radnych, by w przyszłym budżecie 
uwzględnić sprawy lokalowe, potrzebna jest sala do ćwiczeń, gdyż sala z GOS nie 
zabezpieczy potrzeb, i tak jest już wykorzystywana przez 2 szkoły, basen jest również 
wykorzystywany maksymalnie. Mamy koncepcję, do której we wrześniu przymierzymy 
się, jednak przede wszystkim musi być wola rodziców, nauczycieli, rady i wójta. 
Na zakończenie radny Dusza spytał, czy przez 4 lata nie mieliśmy wiedzy co do 
wymaganej ilości uczniów czy zabrakło woli utworzenia klasy czy też szkoły mistrzostwa 
sportowego. Przez opóźnienie straciliśmy 1 rocznik w klasach szkoły podstawowej 
i gimnazjum ... 
Dyrektor Figura odpowiedział ponownie, od kiedy zaczęto działania w sprawie 
utworzenia szkoły mistrzostwa sportowego. 

5) Radny M. Sciskoł -
- zabrał głos w sprawie przebudowy skrzyżowania DK 81 z DW 933 - temat jest bardzo 
żywy wśród mieszkańców, należy mieszkańców poinformować poprzez Racje Gminne 
jak będzie odbywał się ruch - Wójt odpowiedział, że odbywają się spotkania z udziałem 
przedstawicieli Powiatu, sołtysa, był objazd tych dróg. To mieszkańcy ul. Pszczyńskiej 
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i Świerczewskiego chcieli budowy obwodnicy, są na tę okoliczność podpisy. Informacja 
będzie powtórzona w Racjach Gminnych. 

6) Sołtys B. Tekla zaprosiła zebranych na dożynki gminne w dniu 20 września 2015 r. 
7) Sołtys A. Szaweł -

Ad. 17 

- na ul. Boryńskiej obowiązuje znak ograniczający tonaż do 15 t - obecnie ruch jest 
większy aniżeli był przed ograniczeniem - Komendant Komisariatu Policji odpowiedział, 
że temat należy zgłosić do Komendy Powiatowej Policji. 
Wójt dodał, że ograniczenie dopuszczalnego tonażu na ul. Boryńskiej spowodowało 
zwiększenie ruchu na ul. Świerczewskiego w Pawłowicach oraz blokowanie sygnalizacji 
w Warszowicach, gdyż samochody do JAS - FBG wjeżdżają z dwupasmówki, 
a nie od strony Krzyżowic. Jest propozycja, aby pod znakiem ograniczenia tonażu na ul. 
Boryńskiej był dopisek „ za wyjątkiem dojazdu do firm". 

Po zrealizowaniu porządku obrad i wysłuchaniu wolnych głosów wniosków Przewodniczący 
zamknął X sesję Rady Gminy Pawłowice . 

. >--., 

Protokolant 

łno~ „„~ 
Małgorzata Drozdziok 
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